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Napirendi pontok:
1. Elnöki bejelentések: Decemberi Nagygyûlés

Onkológiai továbbképzô nap
2. Fôtitkári beszámoló: EADV – Gerda Frentz ösztöndíj

EADV tagdíj
ESDR tagdíj
Novartis kampány

3. Kitüntetési felterjesztések
4. Honalppal kapcsolatos teendôk
5. Egyebek

1. Elnöki megnyitó, bejelentések

Prof. Dr. Husz Sándor
Megnyitja a vezetôségi ülést, köszönti a vezetôséget.
A Nagygyûléssel kapcsolatban bejelenti, hogy a MOTESZ-szel foly-
tatott tárgyalás eredményeként sikerült elérni, hogy a nyereség 60%-
a az MDT-t, 40%-a MOTESZ-t illeti; a Kozmetológiai Kongresszus-
ra is, és a decemberi Nagygyûlésre is ez a felosztás érvényes.

Szekció ülések:
November 28-án lesz a lymphoma, onkodermatológia és bôrsebé-
szeti ülés, amelynek programját Dr. Marschalkó fôtitkár asszony
készíti.
2006. március 31-én következô ülést Temesvári professzor asszony
szervezi, témája: allergológia.

2006. évi tervek:
Kéri a tervezett üléseket bejelenteni az idôpont-egyeztetés miatt.

Bejelenti, hogy Simon professzor úr 90 éves születésnapjára a Sze-
gedi Bôrgyógyászati és Allergológiai Klinika május 12-én ünnepi
ülést szervez külföldi résztvevôkkel.

2005. évi Nagygyûlés: Kéri, hogy a szervezôbizottság hatéko-
nyan mûködjön közre abban, hogy a felkért elôadások, referátumok
bejelentése, az összefoglalók beküldése idôben megtörténjen.

A Nagygyûlés külföldi elôadói:
1. Marcel Jonkman Gröningenbôl – témája: Természetes génterá-

pia epidermolisis bullosában
2. Werner Aberer professzor Grazból
3. Timo Reunala professzor Tampere, Finnországból

A Vezetôség megszavazta, hogy Aberer professzor gyógyszeral-
lergia tesztelésrôl, Reunala professzor dermatitis herpetiformisról
tartson elôadást.

Professzori kurzusokon három professzor tart referátumot:
Kárpáti professzor asszony az autoimmun betegségekrôl,
Hunyadi professzor úr a dendritikus és ôssejt terápia lehetôségei-

rôl és korlátairól,
Kemény professzor úr az atópiás dermatitisrôl.

December 8-án továbbképzô kurzus lesz, külön akkreditációs
pontszámmal. Professzori kurzus elôadásai, referátumok ezen a
napon lesznek. Kérés: minden intézmény és klinikai adjon egy re-
ferátumot, a professzori kurzusokon kívül. Pécs már vállalt egy re-
ferátumot, Pestrôl és Szegedrôl is kér referátumot. Ezen kívül két
referátumot várunk a nem klinikai intézményektôl: Török pro-
fesszor úr vállalt egy referátumot, Baló-Banga Mátyás professzor a
másik referáló.

Ugyanezen a napon lesz a kísérleti szekció ülése. Bata tanárnô
szervezi, egy referátummal és hat elôadással.

A referátumok 15 percesek, az elôadások 8 percesek.
A professzori kurzus elôadásai 20-20 percesek, a külföldi elôadók

elôadásai 30 percesek lesznek.
Ugyanezen a napon lesz a Közgyûlés.
A Nagygyûlésen 20 betegbemutatást tervezünk. A négy klinikáról

3 bemutatást, a nem klinikai itnézményekbôl 8 betegbemutatást.
Összesen 26-28 elôadás fér a programba: 4 elôadás klinikánként,

10 elôadás a nem klinikai intézményekbôl. Pécsi Bôrklinika nem
tudja vállalni, ezért a 4 elôadását felajánlja  a Társulat többi tagjai-
nak.

27 poszter elôadás lehetséges a poszter szekcióban, több posztert
is be lehet jelenteni, de azok nem kerülnek ismertetésre.

Pénteki napon (dec. 9-én) kezdôdik a Nagygyûlés, ahol a Veze-
tôség beszámol a munkájáról. Három gyógyszergyártó cég díjat
ajánlott fel a legjobb poszternek, a legjobb elôadónak és közönség-
díjat, 100-100 ezer forintot. A Tudományos Bizottságnak kell majd
dönteni a poszter és az elôadói díjak felôl, a közönség díjra szavazás
lesz. A cégek képviselôi fogják a díjakat átadni.

International League of Dermatological Societies (ILDS) közgyû-
lésre négy küldöttet kérnek a Társulattól Londonba, az ILDS októ-
beri ülésére, ahol új ILDS szabályzatot akarnak megszavazni, és a
székhely költözését.

Prof. Horváth ajánlata: A három jelenleg aktív tanszékvezetô és
Elnök úr legyen a négy küldött. Ha az egyikük nem tud elmenni, ak-
kor helyettesrôl gondoskodjon.

Prof. Husz megszavaztatja Horváth professzor javaslatát. Egy
tartózkodással a résztvevôk elfogadják, hogy a három tanszékvezetô
és Husz professzor úr vegyen részt a londoni szavazáson.

Dr. Marschalkó odaadja a négy fônek a kitöltendô és elküldendô
jelentkezési lapot.

2. Fôtitkári beszámoló: Dr. Marschalkó Márta
Felvételünket a MOTESZ-be, a Vezetôség majd a Közgyûlés szava-
zása alapján elfogadták.

EADV – Gerda Frentz ösztöndíjat Dr. Erôs Nóra nyerte el a ve-
zetôség szavazata alapján. Másik jelölt Dr. Rácz Anikó volt (Daróczy
prof. asszony munkatársa), aki a Vezetôségtôl támogatást kért. Elnök
úr javaslata, hogy – mint, ahogy a DDG Konferencián a fiatalok 
50 000 Ft-os támogatásban részesültek – Dr. Rácz is kapja ezt meg.

A vezetôség egyhangúan támogatja a kérelmet.

EADV tagdíj önrészek befizetése nagyrészt megtörtént, a tagsági
folytonosság biztosítva van.
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ESDR tagdíjak befizetésével volt egy kis technikai késés. A ta-
gok listáját mellékeltük.

Prof. Husz: Megkéri a szekció elnökét, hogy jövôre szíveskedjen
azt a névsort pályázat alapján összeállítani.

Novartis kampány: Ásóka gomba ellenes kampány. A Vezetôség
tagjai hozzájárultak ahhoz, hogy az MDT neve szerepeljen a kam-
pányban.

További ösztöndíj lehetôségek: International Society of Derma-
tology Prágában ôsszel megrendezendô konferenciájára van lehetô-
ség fiatal, 35 év alatti kollegák utazási ösztöndíj pályázására, abszt-
rakt benyújtásával. Az összeg USD 1.000. Határidô az absztrakt és
az önéletrajz benyújtására július 15.

American Academy of Dermatology: Társulatunkból 1-2 fiatal-
nak adnak lehetôséget, hogy részt vegyen a konferencián; a részvé-
teli díjat engedik el és egy kurzuson való részvételt támogatnak. A
konferencia 2006. március 3-7-én San Franciscoban lesz. Jelentke-
zési határidô 2005. október 3.

Prof. Kemény: Tavalyi évben kik kaptak támogatást és éltek-e a
lehetôséggel?

Prof. Baló: Fûrész Anita kapott támogatást és részt vett New Or-
leansban a konferencián, posztert mutatott be.

Prof. Kemény: A jelentkezési lap és az absztrakt elküldése nem
azt jelenti, hogy az illetô regisztrálta kongresszusra. Tisztázni kell,
hogy az absztrakt beküldési határidô mikor van, mert a pályázónak
nem lesz absztraktja a kongresszuson.

Dr. Marschalkó: Az absztraktot hamarabb el kell küldeni, mint
az applikációs formát. Aki jelentkezik, annak meg kell tudnia, hogy
mi az absztrakt beküldési határidô, mert a pályázati felhívás ezt nem
tartalmazza.

Az amerikai pályázat külön felhívja a figyelmet, hogy az Akadé-
mia nem tud egyéb támogatást nyújtani. Tehát az utazásra és az ott
tartózkodásra máshonnan kell megpróbálni támogatást szerezni.

3. Kitüntetési felterjesztések
Dr. Marschalkó:
Horváth professzor úr levélben javaslatot tett a Kaposi Emlék-

érem 2005. évi odaítélésére.
Dr. Juhász István egyetemi magántanárnak, az MDT korábbi fô-

titkárának, a Dr. Berecz Margit tanárnônek. Indoklást ismerteti

A Vezetôség a jelöltek kiemelkedô teljesítményét elismerve
Juhász István tanár urat 17 igen és 1 nem
Berecz Margit tanárnôt 15 igen és 3 nem
szavazattal Kaposi Emlékérem kitüntetési javaslatát elfogadta.
Prof. Kerl tiszteletbeli tagsági felterjesztését (Pécsi Bôrklinika) a

felterjesztôk utólag visszavonták.

Dr. Marschalkó: Temesvári professzor asszony kéri, hogy a
Szemle szerkesztôség részére egy monitort (79 000 Ft) és egy
nyomtató (84 000 Ft) beszerzését engedélyezze a Vezetôség.

Prof. Temesvári indoklása: A monitor 10 éves elmúlt, a nyomtató
pedig 8 éves, nem javíthatók.

Prof. Husz: A Szemle bevétele olyan nagy, hogy ezt a kérést ma-
ximálisan támogatom.

Szavazás: Egy tartózkodás mellett a Vezetôség egyetértett az esz-
közök megvásárlásával.

4. Honlappal kapcsolatos teendôk
Dr. Marschalkó:
Jelenleg az MDT honlapja szegényes, beleértve a „Hírek” rovatot

és az angol nyelvû részt. Az a javaslata, hogy minden klinikáról ki
kellene jelölni egy fiatalt, aki részt venne a honlap aktualizálásában.
Van olyan klinika, amelyeknek nincs meg a története, szükséges,
hogy olyan kolléga is ki legyen jelölve, aki tudja, hogy az adott kli-
nikán, intézménybôl mit érdemes feltenni a honlapra.

Dr. Bata: A fiatal kollégáimra gondolva, nem tudom, kire lehetne
ezt a feladatot ráterhelni.

Dr. Remenyik: Mennyit fizetünk, és milyen minôségben kéri a
cég?

Dr. Juhász: Nálunk volt a jelszó, amivel be lehetett menni a hon-
lap rendszerébe, Tóth Andrea kezelte. Sokszor szerettünk volna
fényképeket feltenni, azt nem lehetett megtenni: háttér tárolási kapa-
citás, fizetési feltételek emelése miatt. Azt gondolom, hogy minden-
képpen továbblépés lenne, ha a fôtitkárnak lehetôsége lenne támasz-
kodni az egyetemi klinikákon egy-egy emberre, akit ki kellene jelöl-
ni a tanszékvezetôknek. A szöveges részek frissítése megoldható
lenne. A történeti részek bekérésére az EADV ülés elôtt csináltunk
egy kampányt, amit beadtak magyarul, lefordíttattuk angolra. Sajnos
nem volt olyan mértékû az aktivitás, tehát jó lenne, ha az a bázis,
akikre számíthatunk a feltöltésnél, szélesedne ezen a módon. Én ma-
ximálisan támogatom a fôtitkárasszony javaslatát.

Prof. Kárpáti: Kicsit reménytelennek látom, mert nálunk még az
egyetemi honlapon sincs a klinika története, holott a felelôst már ki-
jelöltük 5-6 éve.

Prof. Hunyadi: A Vezetôség feladata, hogy ebben a munkában
részt vegyen, támogassa.

Prof. Horváth: Osztom az itt elhangzó szkeptikus álláspontokat,
ugyanakkor ez úgy mûködik, mint egy újság. Tehát vannak rovatai,
megvan a szerkezete, és a szerkesztôbizottság mi vagyunk, a Veze-
tôség. Bizonyos információknak pedig csak mi vagyunk birtokában.
Úgy hiszem, hogy a tanszékvezetôk és a vezetôségi tagok ezt nem
tudják elhárítani magukról. Azok a fiatalok, akiket kijelölni javasol-
tak, lesznek azok, akiknek majd meg kell mondani, hogy mit csinál-
janak. A kiadás a Társulat büdzséjébôl nem kevés, tehát használható
anyag legyen az ellentétel.

Dr. Kovács: A standard fenntartási költségek, karbantartás, alkal-
mi, illetve állandó tételei, illetve a Szemle számainak a felvitele
összesen 896 750 forint volt tavaly.

Prof. Kemény: Sok cég van, érdemes lenne meggondolni egy
esetleges váltást a honlap kezelô cégben.

Prof. Husz: A lényegben megegyeztünk. A honlapot frissíteni
kellene. Ezzel kapcsolatban az intézetvezetôk támogatását megkap-
tuk, a pontos neveket majd kérem, hogy a fôtitkár asszonynak szí-
veskedjenek eljuttatni.

Dr. Marschalkó: Megkérem Kuhnyár fôorvos asszonyt, hogy a
Kozmetológiai Konferenciáról egy pár mondatos rövid hírt jutasson
el nekem, és ezt a „Hírek” rovatban már fel lehet tenni.

A következô téma: A jövô évtôl elektronikusan lehetne jelentkezni
a Nagygyûlésre, absztraktokat beküldeni, ez a honlapon keresztül
megvalósítható lenne. Wikonkál adjunktus elvállalta ezt a feladatot
a 2006. évre. Egyetért-e a Vezetôség azzal, hogy tegyünk kísérletet a
modernizálásra.

Prof. Kemény: A kongresszus szervezô cégeknek erre már kiala-
kult hátterük van. A MOTESZ-szel van szerzôdésünk, a MOTESZ-
nek megvan erre a tesztfelülete. Azt gondolom, hogy semmiképpen
nem célszerû disszociáltatni egymással az absztract beküldést egy
honlapon, a regisztrációt egy másik honlapon. A világon mindenütt
úgy megy, hogy ahol az ember regisztrál, ott küldi az absztraktot.

Dr. Marschalkó: Tehát az a javaslat, hogy MOTESZ mint kong-
resszus szervezô, végezze el ezt a feladatot.

Prof. Kemény: Ez inkább költségcsökkentô tényezô, ettôl nem
kerülhet többe a kongresszus.

Prof. Husz: Ezzel kapcsolatosan azt tudom ígérni, hogy a 
MOTESZ kongresszusi szervezési irodájával felveszem a kapcsola-
tot ebben az ügyben.

Bejelenti továbbá, hogy Dr. Szalai Zsuzsa fôorvos asszonyt az
ISBD, a gyermekgyógyászok nemzetközi társasága titkárává válasz-
tották.

Prof. Kemény: Néhány évvel ezelôtt Oláh Judit a Bôrklinika égi-
sze alatt csinált strandszûréseket Szegeden, majd a Balatonnál a Kék
szalag vitorlásversenyen. Javaslata, hogy a Kék szalag versenyen
történjen szûrés, amely az MDT Onkodermatológiai szekciója égi-
sze alatt mûködhessen. Ha a Vezetôség nem járul hozzá, akkor ma-
gánszemélyként mennek szûrni.

Prof. Hunyadi: Jogilag egy ingoványos terepnek tartom, hiszen
nincs dokumentálva a vizsgálat.

Prof. Horváth: A szûrôvizsgálat címszó nem használható, mert a
szûrôvizsgálatot a Tisztiorvosi Szolgálat együttmûködésével rendeli
el a népegészségügyi program. Akkor van mód arra, hogy adatokat
regisztráljanak, mert a szûrés célja az, hogy utána a betegellátás is
történjen.



Prof. Kemény: Ha a jogi oldalát tisztázzuk, akkor tudja-e támo-
gatni a Vezetôség, hogy ezt a szekciót felhatalmazzuk ezzel a
feladattal?

Prof. Husz: A Vezetôség ilyen formában megszavazta.
Dr. Kuhnyár: A jövô év június 1-3. közötti idôszakra kaptunk

egy árajánlatot a Thermál Hotel részérôl az idei árakon, további he-
lyiségek biztosításával a jövô évi kongresszus rendezésére.

Prof. Husz: A Kozmetológiai Kongresszus június 1-3. Elvileg ez
a hely megfelelô lenne a következô évre.

A Vezetôség egyetért.

Prof. Husz: Szalai fôorvos nôt kérem, hogy a Nemzetközi Gyer-
mekbôrgyógyászati Kongresszusról számoljon be.

Dr. Szalai: Május 5-7-ig tartott az Európai Gyermekbôrgyógyá-
szati Konferencia, ami sikeresen zárult. 44 országból voltak résztve-
vôk és a Magyar Nappal – ahol külön volt orvos szekció és nôvér
szekció – összesen majdnem ezer ember volt a résztvevôk száma.
Úgy gondolom, nagy érdeklôdésre tartott számot. Összesen a ren-
dezvény során 119 elôadó volt, 154 tudományos munka került be-
mutatásra, 19 különféle témakörben, összesen 30 szekció szervezô-
dött a három nap alatt. Ami változás volt a korábbi évekhez képest,
hogy a Dermatológiai Társulat gyermekbôrgyógyász szekció ülésén
belül szervezett nôvér szekció iránt igen nagy volt az érdeklôdés. 30
fô részvételére gondoltam, de 140-en regisztráltak. Az orvos szek-
ciók mellett nagyon fontos lenne, hogy az ápolói, védônôi érdeklô-
dést felkeltük a gyermekbôrgyógyászati kezelésekkel kapcsolatban.
Itt szeretnénk köszönetet mondani a Dermatológiai Társulat nagyvo-
nalú segítségéért, a „Best case report” és a „Best experimental stu-
dy” díj biztosítására. Emellett még az ISPD is 2-2 díjjal tudta támo-
gatni a sikeres munkákat és így az MDT az ISPD IX. Kongresszusá-
ra történô regisztrációját meg tudjuk oldani, az ISPD pedig a londo-
ni regisztrációt támogatta.

Szeretnék mindenkinek köszönetet mondani, aki aktívan részt
vett ezen a tudományos ülésen. Az MDT gyerekbôr szekció ülései
ezentúl a MOTESZ szervezésében fognak történni. Anyagi elszá-
molást még nem tudok adni. Az európai kongresszus nem MDT
rendezvény volt. A magyar rész elszámolása, gondolom pozitív
mérleget fog eredményezni. Egyedül annyi meggondolandó volt,
hogy a nôvér szekciót ingyenessé tettük. Kérdéses, hogy a továb-
biakban így legyen-e. Nyilvánvalóan a nagyarányú részvétel ennek
is volt az eredménye, de úgy érzem, hogy ezt ennek ellenére foly-
tatni kellene.

Dr. Remenyik: Az égési konferencián is rendszeresen van mûtôs,
ápolói szekció. A bôrgyógyászati MDT üléseken is esetleg érdemes
lenne bevezetni.

Prof. Baló: Azt hiszem, hogy a sikerességen túlmenôen, a nôvé-
reknek is pontokat kell szerezniük.

Prof. Kárpáti: Szeretné bejelenteni, hogy Dr. Kovács János kivá-
lik a Bôrklinikáról és kéri, hogy a Vezetôség aláírási meghatalma-
zást adjon helyette, átmeneti idôre egy másik személynek.

Prof. Horváth: Dr. Kovács távozik a Bôrklinikáról. Részletek
tárgyalására nincs szükség.

Prof. Husz: A pénztárosunk nyilatkozzon, hogy a távozás admi-
nisztratív szempontból milyen problémát jelent.

Dr. Kovács: Az aláírások a Bôrklinikán történnek, ez jelenti a
problémát.

Prof. Kárpáti: Szeretném, ha a pénztáros személye változna, a
Bôrgyógyászati Info megjelenése miatt elsôsorban, egyéb okok
miatt is, amit most nem részleteznék. Az lenne a kérésem, hogy
egy másik aláíró legyen kijelölve, amíg új pénztárost nem válasz-
tunk.

Prof. Husz: Ennek jogi akadályai vannak. Új pénztárost csak a
Közgyûlésnek van joga választani.

Prof. Kárpáti: Aláírási jogot kér olyan személynek, aki jelenleg
a Klinikán dolgozik.

Dr. Bata: Valamilyen összeférhetetlenség merült fel 2 funkció
között?

Prof. Husz: Mivel a Klinikán van az MDT iroda, ott kellene
aláírni, ha nem dolgozik ott, ezt technikailag nehéz.

Prof. Baló: Nem lehetne ezt az aláírási címpéldányon történt mó-
dosítással megoldani?

Prof. Husz: Nem, ez jogilag nem megoldható.
Prof. Horváth: Jelenleg van aláírási joga az Elnök úrnak, a Fôtit-

kár asszonynak, meg a pénztárosnak. A továbbiakban, azt gondo-
lom, hogy az aktuális vezetésbôl kell egy harmadikat választani.

Prof. Husz: Kárpáti professzor asszony alkalmatlannak tartja a
jelenlegi pénztárosunkat erre a funkcióra; különbözô összeférhetet-
lenségi okokból. Nekem más a véleményem, ezért a Vezetôség elé
terjesztem ezt a kérdést. Tehát az a kérdés, hogy a Vezetôség meg-
vonja-e a bizalmat a jelenlegi pénztárostól, vagy nem. Ezt titkos sza-
vazással eldöntjük. Utána kell beszélnünk arról, hogy mi legyen a
további megoldás.

Prof. Hunyadi: Kérdezem, hogy vajon megvonhatjuk-e a bizal-
mat, ugyanis nem mi választottuk meg.

Prof. Husz: Nem, csak a Közgyûlés vonhatja meg a bizalmat, mi
a Közgyûlés elé terjesztjük.

Prof. Hunyadi: Ha megvonjuk a bizalmat, akkor nem lesz pénz-
tárosa a Társulatnak.

Prof. Husz: Ez csak a Közgyûlés után lehetséges. A Közgyûlésig
maradni kell a jelenlegi pénztárosnak.

Prof. Kárpáti: Lehetôség, hogy lemond a pénztáros.
Prof. Kuhnyár: Akkor is össze kell hívni egy Közgyûlést.
Prof. Husz: Kovács pénztáros úr véleményét kérem.
Dr. Kovács: Sajnálom, hogy a személyes konfliktusunk idáig ve-

zetett. Alapszabály szerint aláírásra, tehát a bankszámla fölötti ren-
delkezésre, a Társulat nevében való eljárásra, e három tisztségviselô
közül kettô jogosult. A pénztárost a Közgyûlés választja meg, és
mondatja le. Én rendkívül büszke voltam arra, hogy erre a funkcióra
megválasztottak, amit nem biztos, hogy hibátlanul, de a legnagyobb
igyekezettel tettem. És annak ellenére, hogy ez közgyûlési jogkör,
ha a Vezetôség bizalmát nem élvezem, a konzekvenciát a magam ré-
szére levonom. Ha igen, akkor pedig megtiszteltetésnek veszem a
továbbiakban is.

Prof. Husz: Szavazásra bocsátom a kérdést, a Vezetôség döntsön,
megvonja-e a bizalmát a jelenlegi pénztárostól vagy nem. Ez  még
nem jelenti azt, hogy a pénztárost leváltjuk, mert az a Közgyûlés
jogköre, de akkor a Közgyûlésnek a Vezetôség javasolhatja ezt.

Titkos szavazás eredménye: 13 nem és 3 igen.

Prof. Husz: Tehát a Vezetôség nem vonja meg a bizalmát a jelen-
legi pénztárostól. Ezek után megkérem Kárpáti professzor asszonyt,
hogy javasoljon valami megoldást.

Prof. Hunyadi: Aláírni lehet máshol is, a Klinikán kívül is.
Prof. Horváth: Ennek ellenére azt javaslom, hogy Kovács János

ne írjon alá. A javaslatom, hogy az Elnök és a Fôtitkár az aláírást
megszervezve, a decemberi Nagygyûlésig oldják meg az aláírást. És
függetlenül ettôl a szavazástól, a decemberi Nagygyûlésen Kovács
Jánosnak le kell vonnia a megfelelô konzekvenciát.

Prof. Husz: Kérem szépen a Vezetôség egyetértését abban, hogy
a pénztárossal, fôtitkár asszonnyal én leülök, megbeszéljük a techni-
kai megoldást.

Kuhnyár dr.: A társulat történetében elôször fordult elô, hogy
egy kiállító cég a Kongresszuson, ellenszervezést folytatott, a Kong-
resszus ideje alatt cégrendezvényt szervezve. Kérném a Vezetôséget,
hogy foglaljunk állást, és ezt a céget a továbbiakban kizárnánk min-
den MDT rendezvényrôl. A cég a Medisz Kft.

2,7 millió forintot kaptunk két cégtôl, aki a hajókirándulást és a
tegnapi vacsorát lehetôvé tette. Ennek a két cégnek van ma szimpó-
ziuma, ehelyett a társaságot elvinné egy olyan kft., amely egy sima
kiállító három négyzetmétert vásárolt tôlünk, a Kongresszus nem tá-
mogatja.

Prof. Husz: Maximálisan egyetértek Kuhnyár fôorvosnô felveté-
sével, mert ilyet nem lehet megcsinálni.

Dr. Marschalkó bejelentése: Horkay Irén professzor asszonyt a
Cseh Dermatológiai Társulat 2005. június 9-én Brnóban tiszteletbeli
tagjává választotta az elsô közös Cseh és Szlovák Országos Bôrgyó-
gyászati Kongresszuson. A díszoklevelet prof. Arenberger, a társulat
elnöke és prof. Resl adta át ünnepélyes keretek között, a kong-
resszus nyitófogadásán.

Prof. Husz: Az ülést bezárja.

Budapest, 2005. június 30.
Dr. Marschalkó Márta

fôtitkár
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